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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Hos Jan Fahlgren, Årnäs 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Mikael Malmkvist. 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs 

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 
Mikael  Malmqvist  MM 
Jan Fahlgren  FH 
Torbjörn Hägnander  TH 
Per Stenhammar  PS 
Lars Jerkrot   LJ 
Bengt Åke Johnsson  BÅ 
Ingvar Karlsson  IK 
  

§4 
Till justeringsman för mötets protokoll valdes LJ 
 
 §5 
Föregående mötes protokoll gicks igenom; 

• En vattenpost skall fram till tömningsposten- detta 
görs till våren. 

• LJ läser av elmätaren vid årskiftet.Rapporterar till 
Björn Olse´n . 

• Disk med Björn och David ang disponering av platser 
för uh arbeten pågår med MM. 

• Th har sänt uppsägning till Ekman ang sophantering 
den 3/12. 

• Utpricknings ansvariga- nu är JF och BJ frivilliga med 
MM som bistår vid behov/ möjlighet. 

• Vakanser i styrelsen; PS valbar 1 år som sekr, IK 
valbar 1 år. Leif Jakobsson kan gå in i 
valberedningen. 

• Enligt JF är det klart med Jan Hellner som tar på sig 
skötsel i hamnen. 

 
Protokollet lades sedan till handlingarna. 
 

. 
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 §6 
Medlemsfrågor; Lars lund skall strykas ur medlemsregistret. 
BÅ kollar även ett par andra adresser där viss osäkerhet 
råder. 
 
 §7 
Toatömnings-anläggningen; En ansvarig för toa-
tömningsanläggningen skall utses enligt tidigare protokoll. 
Förslaget är att Niklas på Sälles Rör blir utsedd, då han har 
bra kunskap om hur grejerna fungerar. LJ  kollar med Niklas 
ang intresse för detta. 
 
 §8 
Efter att avläsning av elen skett vid årskiftet (JF) skall detta 
regleras med Björn Olse´n. Debitering av el sedan hamnen 
stängts skall göras med 500:-/ månad. 
 
 §9 
Ekonomin gicks igenom och  den rapport som TH  läste 
igenom lägges till protokollet. 
  
 §10 
Båtplatser; Lediga små platser vid flytbryggan för övrigt fullt.  
En del problem med bommar som behöver flyttas då det är 
trångt på vissa platser. 

 
 §11 
Styrelsen diskuterade och  beslutade  ang åtgärder  för 
muddermassor och stubbar; Bosses Mark har stubb 
bortagning med i sitt pris, 200 000:-. JF kollar vad det blir för 
pris utan stubb borttagning. 
TH tar kontaklt med Grävtjänst för att se om de har med 
arbete för gångvägen i priset 180 000:- 
Ett mail-möte inom styrelsen innan jul beslutades, för att 
bestämma  i denna fråga. 
 
 §12 
Vakanser diskuterades  ytterligare; Leif Jacobsson går in 
som medhjälpare i valberedningen inför årsmötet 2018.JF 
har även ideer kring revisorer. JF tillfrågar  dessa 
personer.Suppl i styrelsen kvarstår.  
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 §13 
Gräsklipparen skall säljas om J Hellner tar uppdraget att 
sköta hamnen. BÅ kollar vad en kortläsare kostar för att 
gäster skall kunna betala på det sättet för båt- resp ställ 
platser. 
 

§14 
BÅ går på ÖBF kurs som anordnas den 6/12 

 
 §15 
JF/Styrelsen utreder om vi kan få en föresläsare till 
årsmötet- möjlighet till bidrag för detta kollas. 
 
Årsmötet beslutades att hållas den 25/2, kl 16.00. 
Lokal bokas av LJ och MM. 

 
   §16 

Nästa möte blr den 21/1 hos TH  kl 1.00. i klubbhuset, kl 
18.00. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Sekr Per Stenhammar 
 
Justeras 
 
 
Lars Jerkrot 

 


